
 

  Protokół nr 88/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 25.01.2023 r.                                                    1/31 

 

 

 

   

PROTOKÓŁ NR 88/2023 

z LXXXVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 25 stycznia 2023 r. 

 

 

LXXXVIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Linki do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/34137/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxxviii-w-dniu-25-stycznia-2023-godz-1430-cz-i.htm 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/34138/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxxviii-w-dniu-25-stycznia-2023-godz-1430-cz-ii.htm 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/34140/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxxviii-w-dniu-25-stycznia-2023-godz-1430-cz-iii.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LXXXVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXXXVIII sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran (obecny od godz. 15:55) 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jan Jarosz 

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański 

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/34138/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxxviii-w-dniu-25-stycznia-2023-godz-1430-cz-ii.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/34138/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxxviii-w-dniu-25-stycznia-2023-godz-1430-cz-ii.htm
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11. Bożena Molak 

12. Zenon Nadstawny 

13. Beata Polaczyńska 

14. Andrzej Posiewka 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita 

17. Iwona Szymańska 

18. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

 

Nieobecny radny:  

Jacek Gliński 

 

W załączeniu do protokołu:  

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała osoby zgromadzone 

na sali obrad i oglądające transmisję, Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria Arkadiusza Strzyżewskiego wraz z zastępcą Mateuszem Bajem, Sekretarza 

Gminy Piotra Walczaka, Skarbnika Gminy Ewę Sobiepanek, radnego Rady Powiatu 

Piaseczyńskiego Marka Rutowicza, sołtysów, trenerów i zawodników z Projektu „Przyszłość 

Góry” oraz rodziców zawodników. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek 

obrad: 

1. Otwarcie LXXXVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Prezentacja Projektu „Przyszłość Góry”. 

4. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży uczniów oraz rodziców.  

6. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
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7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/69/2019 Rady Miejskiej Góry 

Kalwarii z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, zasad zwrotu tych świadczeń, będących 

w zakresie zadań własnych Gminy Góra Kalwaria oraz określenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność (lub władanie) Gminy Góra Kalwaria na rzecz 

dotychczasowych dzierżawców. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Krótkiej w Górze Kalwarii 

na ulicę Pogodną w Górze Kalwarii. 

10. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – osiedle 

Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego. 

11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Lipkowskiej cz. I. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Leśnej. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna – rejon 

ul. Modrzewiowej. 

14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Czersk - Przyborowie cz. I. 

15. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Czersk – rejon skarpy cz. II. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz i Sierzchów - rejon Chojnowskiego 

Parku Krajobrazowego. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033.  

18.  Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej. 

20. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z: LXXXV sesji Rady Miejskiej z dnia 

21.12.2022 r., LXXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2022 r. oraz 

LXXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 4.01.2023 r.,  

21. Sprawy różne: 
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1) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

2) pytania radnych i odpowiedzi, 

3) wolne wnioski, 

4) informacje. 

22. Zamknięcie LXXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Kontynuując przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła wnioski zgłoszone 

do porządku obrad: 

1.  Wniosek Komisji Finansów i Rozwoju o zdjęcie z porządku obrad punktu 12 „Projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Leśnej”. 

Uzasadnienie do wniosku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Urszula 

Wroniewicz. Komisja poprosiła o analizę kosztów doprowadzenia mediów do 

nieruchomości i ukierunkowanie, czy zmiana planu będzie wykonywana pod kątem 

sprzedaży deweloperowi, czy sprzedaży osobom fizycznym.  

Odnosząc się do wniosku burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przypomniał, że uchwałę 

o sprzedaży 50 działek położonych przy ul. Leśnej Rada Miejska podjęła dwa lata temu. 

Dotychczas nie udało się sprzedać działek. Uważał, że dokonany przez urząd podział 

nieruchomości i ustalony w planie miejscowym układ komunikacyjny jest niekorzystny. 

W związku z tym proponuje zdjęcie układu komunikacyjnego i pozostawienie przyszłemu 

właścicielowi dowolności w podziale działek. W odniesieniu do propozycji doprowadzenia 

mediów oraz indywidualnej sprzedaży działek uważał, że nie jest to dobry pomysł biorąc 

pod uwagę koszty, jakie trzeba będzie ponieść (i skąd środki na ten cel) oraz długi okres 

sprzedaży pięćdziesięciu działek, niemniej zadeklarował analizę kosztów doprowadzenia 

mediów. 

2. Wniosek Komisji Finansów i Rozwoju oraz Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

o zdjęcie z porządku obrad punktu 13 „Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Łubna – rejon ul. Modrzewiowej”.  

Uzasadnienie do wniosku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju 

Urszula Wroniewicz. Komisja proponuje powrócenie do tematu w przyszłam miesiącu po 

przedstawieniu przez burmistrza dodatkowych wyjaśnień. Na obecną chwilę komisja stoi 

na stanowisku, by ograniczyć procedurę zmiany planu do działek wnioskodawcy. 

Radny Andrzej Posiewka przyłączył się do ww. wniosku komisji. Wspomniał, że właściciele 

działek przyległych nic nie wiedzą o zamiarze zmiany planu.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski uzasadniał przystąpienie do planu w obszarze 

wskazanym projekcie uchwały. Wyjaśnił, że informowanie mieszkańców jest kolejnym 

etapem procedury planistycznej.  

W trybie ad vocem głos zabierali radni: Andrzej Posiewka i Urszula Wroniewicz. 
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W związku z brakiem innych zgłoszeń przewodnicząca rady przystąpiła do głosowania nad 

wnioskami.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad pkt 12 „Projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Leśnej”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Zenon Nadstawny, 

Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

PRZECIW (4) 

Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zbigniew Adamczyk, Monika Bolek, Jan Jarosz, Czesława Iwona Książek, Jan Rokita, Rozalia 

Zdulska 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Baran, Jacek Gliński 

 

Wniosek nie został uwzględniony.  

(wniosek nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad pkt 13 „Projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Łubna – rejon ul. Modrzewiowej”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, 

Czesława Iwona Książek, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Szymon Krupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Adamczyk, Beata Mika, Jan Rokita 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Baran, Jacek Gliński 
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Rada Miejska uwzględniła wniosek, punkt 13 został zdjęty z porządku obrad.  

Porządek obrad ze zmianami: 

1. Otwarcie LXXXVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Prezentacja Projektu „Przyszłość Góry”. 

4. Sprawozdanie Burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży uczniów oraz rodziców.  

6. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/69/2019 Rady Miejskiej Góry 

Kalwarii z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, zasad zwrotu tych świadczeń, będących 

w zakresie zadań własnych Gminy Góra Kalwaria oraz określenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność (lub władanie) Gminy Góra Kalwaria na rzecz 

dotychczasowych dzierżawców. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Krótkiej w Górze Kalwarii 

na ulicę Pogodną w Górze Kalwarii. 

10. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – osiedle 

Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego. 

11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Lipkowskiej cz. I. 

12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Leśnej. 

13. Punkt zdjęty. 

14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Czersk - Przyborowie cz. I. 
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15. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Czersk – rejon skarpy cz. II. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz i Sierzchów - rejon Chojnowskiego 

Parku Krajobrazowego. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033.  

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok.  

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej. 

20. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z: LXXXV sesji Rady Miejskiej z dnia 

21.12.2022 r., LXXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2022 r. oraz 

LXXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 4.01.2023 r.,  

21. Sprawy różne: 

1) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

2) pytania radnych i odpowiedzi, 

3) wolne wnioski, 

4) informacje. 

22. Zamknięcie LXXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Punkt 3. Prezentacja Projektu „Przyszłość Góry”. 

Trener Emilian Hanc poinformował, że projekt „Przyszłość Góry” powstał w 2001 r. 

i aktualnie skierowany jest do najzdolniejszych zawodników z roczników 2012 i 2013 

trenujących piłkę nożną na terenie gminy Góra Kalwaria w lokalnych klubach sportowych: 

MKS Korona Góra Kalwaria, KS Nadstal Krzaki Czaplinkowskie, KS Orzeł Baniocha i UKS 

TKM Kąty, jak również zawodników mieszkających na terenie gminy Góra Kalwaria, ale 

grających w klubach piłkarskich poza jej obszarem. Głównymi celami projektu jest selekcja 

najzdolniejszych zawodników i stworzenie im warunków do współzawodnictwa 

z rówieśnikami z całego kraju, integracja lokalnego środowiska sportowego, aktywne 

spędzanie czasu wolnego i promocja gminy Góra Kalwaria. Reprezentacja „Przyszłość 

Góry” bierze udział w licznych turniejach o zasięgu powiatowym, regionalnym, 

wojewódzkim oraz krajowym osiągając liczne sukcesy sportowe. Dzięki realizacji projektu 

i zaangażowaniu pasjonatów udało się stworzyć dzieciom odpowiednie środowisko do 

rozwoju umiejętności piłkarskich oraz kształtowania ich postaw.  

Szersze informacje o projekcie „Przyszłość Góry” przedstawił trener Maciej Sobolewski 

w formie prezentacji multimedialnej zgodnie z załącznikiem nr 5 do protokołu.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa wraz z Burmistrzem Arkadiuszem 

Strzyżewskim podziękowali i pogratulowali sukcesów trenerom oraz zawodnikom.  

Przerwa 

 



 

  Protokół nr 88/2023 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 25.01.2023 r.                                                    8/31 

 

 

 

Punkt 4. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie 

od 22 grudnia 2022 r. do 25 stycznia 2023 r. 

 

I. Pomoc rzeczowa dla Ukrainy.  

W okresie międzysesyjnym, przy współpracy samorządu Góry Kalwarii oraz firmy Avon 

Operations Polska Spółka z o. o. został zorganizowany transport pomocy rzeczowej 

zawierającej m.in. artykuły higieniczne oraz odzież. Pomoc trafiła do gminy Klesiv, 

obwód Równe. 

 

II. Wykaz podjętych zarządzeń: 

 

Lp. Nr zarządzenia Data podjęcia Dot.: 

1. ORG.0050.230.2022 21.12.2022 
w sprawie ogłoszenia I otwartego konkursu ofert  

na dofinansowanie zadania publicznego w 2023 r. 

2. ORG.0050.231.2022 21.12.2022 

 zmieniające zarządzenie sprawie ustalenia 

dokumentacji przyjętych zasad (polityki) 

rachunkowości 

3. ORG.0050.232.2022 21.12.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok. 

4. ORG.0050.233.2022 21.12.2022 

w sprawie Regulaminu, dotyczącego sposobu 

rozeznania rynku w celu zawarcia umowy w trybie 

art. art.19 ust. 1 pkt. 3 oraz art. 22 ust. 1 pkt. 1 

Ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 

transporcie zbiorowym 

5. ORG.0050.234.2022 21.12.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą „Rozbudowa placu 

zabaw przy ul. Wiejskiej w m. Baniocha-wieś”. 

6. ORG.0050.235.2022 21.12.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą „Budowa 

monitoringu i oświetlenia na placu zabaw  

w Tomicach”. 

7. ORG.0050.236.2022 22.12.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy 

8. ORG.0050.237.2022 22.12.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

9. ORG.0050.238.2022 23.12.2022 
w sprawie ustalenia cen i opłat za korzystanie  

z Zespołu Basenowego gminy Góra Kalwaria 
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10. ORG.0050.239.2022 27.12.2022 

w sprawie określenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego i ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz specjalności form kształcenia, na 

które dofinansowanie jest przyznawane w 2023 r. 

11. ORG.0050.240.2022 28.12.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą „Budowa chodnika 

wzdłuż ul. Szkolnej w Dobieszu” 

12. ORG.0050.241.2022 29.12.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego 

 w ramach zadania pod nazwą „Budowa chodnika 

wzdłuż ul. Ogrodowej w Dobieszu” 

13. ORG.0050.242.2022 29.12.2022 w sprawie zmian w budżecie 

14. ORG.0050.243.2022 30.12.2022 
w sprawie wprowadzenia regulaminu udzielania 

zamówień publicznych do 130 000 zł netto 

15. ORG.0050.244.2022 30.12.2022 

w sprawie ustalenia zasad udzielania zamówień 

publicznych w Urzędzie Miasta i Gminy w Górze 

Kalwarii oraz regulaminu pracy Komisji Przetargowej 

16 ORG.0050.245.2022 30.12.2022 

w sprawie ustalenia procedur windykacji zaległości 

z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

16. ORG.0050.1.2023 02.01.2023 
w sprawie ustalenia dodatkowych dni wolnych  

od pracy w roku 2023 

17. ORG.0050.2.2023 02.01.2023 

w sprawie przekazania informacji o ostatecznych 

kwotach dochodów i wydatków na rok budżetowy 

2023 oraz ustalenia planu finansowego Urzędu 

Miasta i Gminy 

18. ORG.0050.3.2023 02.01.2023 

w sprawie planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminie odrębnymi ustawami na 2023 rok. 

19. ORG.0050.4.2023 04.01.2023 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2023 rok 

20. ORG.0050.5.2023 04.01.2023 

w sprawie wprowadzenie zmian w regulaminie 

organizacyjnym Urzędu Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria 

21. ORG.0050.6.2023 09.01.2023 w sprawie zmian w budżecie 

22 ORG.0050.7.2023 09.01.2023 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2023 rok 
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23 ORG.0050.8.2023 10.01.2023 

w sprawie powołania Komisji Przetargowej do 

przeprowadzenia przetargów ustnych 

nieograniczonych na sprzedaż nieruchomości 

gminnych 

24 ORG.0050.9.2023 16.01.2023 

w sprawie ustalenia harmonogramu czynności  

w postępowaniu rekrutacyjnym oraz postępowaniu 

uzupełniającym na rok szkolny 2023/2024 dla 

publicznych przedszkoli oraz oddziałów 

przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych 

25 ORG.0050.10.2023 16.01.2023 

w sprawie ustalenia harmonogramu czynności  

w postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 

2023/2024 do klas pierwszych w publicznych 

szkołach podstawowych 

26 ORG.0050.11.2023 16.01.2023 

w sprawie ustalenia terminów i zasad organizacji 

dyżuru wakacyjnego dla publicznych przedszkoli 

oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Góra 

Kalwaria w roku szkolnym 2022/2023 

27 ORG.0050.12.2023 17.01.2023 

w sprawie powołania i działania Komisji 

rozstrzygającej konkursy ofert na dofinansowanie 

zadań publicznych w 2023 roku 

28 ORG.0050.13.2023 18.01.2023 

w sprawie ustalenia podstawowej kwoty dotacji  

dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego 

29 ORG.0050.14.2023 18.01.2023 

w sprawie powołania komisji do spraw zbadania 

zawiadomienia dotyczącego funkcjonowania 

Przedszkola Samorządowego w Baniosze 

30 ORG.0050.15.2023 19.01.2023 
w sprawie wprowadzenia zmian w regulaminie 

pracy Urzędy Miasta i Gminy Góra Kalwaria 

31 ORG.0050.16.2023 23.01.2023 

zmieniające zarządzenie w sprawie powołania          

i działania Komisji rozstrzygającej konkursy ofert na 

dofinansowanie zadań publicznych w 2023 roku 

 

III. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 51 (21.12-25.12) 
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- udział w spotkaniu świątecznym z uczniami i nauczycielami Szkoły Podstawowej  

w Czersku 

 

Tydzień 52 (26.12-01.01) 

- spotkanie z przedstawicielami klubu szermierczego w sprawach bieżącej 

działalności  

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w spotkaniu z mieszkańcami pn. „Kalwaryjski Rynek Noworoczny” 

 

Tydzień 1 (02.01-08.01) 

- spotkanie w Urzędzie Miasta i Gminy z uczniami klas 7-8 ze Szkoły Podstawowej  

w Czaplinku w ramach doradztwa zawodowego 

- spotkanie z dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawach bieżącej 

działalności 

- spotkanie z prezesem MPO w Warszawie w sprawie planów inwestycyjnych spółki 

- spotkanie organizacyjne z Zakładem Gospodarki Komunalnej w sprawie zawartych 

umów na utrzymanie czystości i porządku w mieście oraz zimowego utrzymania 

dróg gminnych 

- spotkanie wewnętrzne w sprawie pozyskania dofinansowań na remonty obiektów 

zabytkowych w gminie Góra Kalwaria 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- spotkanie z dyrektorami przedszkoli gminnych w sprawie dyżuru wakacyjnego 

- spotkanie z organizacją Eco Studio Elektro-System w sprawie zorganizowania 

eventu oraz lekcji przyrody dla młodzieży w Ośrodku Kultury w Górze Kalwarii 

 

Tydzień 2 (09.01-15.01) 

- wizyta w Urzędzie Miasta i Gminy w Piasecznie w sprawie ewentualnego 

utworzenia, wraz z innymi gminami, spółki zajmującej się budownictwem mieszkań 

czynszowych  

- spotkanie z przedstawicielami klubów piłkarskich w sprawie projektu „Przyszłość 

Góry” 

- spotkanie z firmą transportową Polonus w sprawie ustalenia szczegółów 

kursowania linii autobusowej GK1 

- udział w spotkaniu wójtów i burmistrzów w ramach stowarzyszenia Metropolia 

Warszawa 

- spotkanie wewnętrzne z przedstawicielami jednostek organizacyjnych w sprawie 

kalendarza imprez w 2023 roku 

- udział w uroczystościach pogrzebowych byłego prezesa OSP Góra Kalwaria, 

radnego Rady Miejskiej oraz prezesa MKS Korona 
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- udział w zebraniu sprawozdawczym za 2022 rok w OSP Pęcław 

 

Tydzień 3 (16.01-22.01) 

- spotkanie z komendantem PSP w sprawach bieżącej współpracy 

- spotkanie z przedstawicielami Automobilklubu Polskiego w sprawie organizacji 55. 

Rajdu Monte Calvaria  

- spotkanie ze starostą piaseczyńskim w sprawie uregulowania kwestii 

własnościowych dotyczących ulicy Przemysłowej w Baniosze 

- spotkanie z przedstawicielami firmy Appol w sprawie umowy dotyczącej 

przyłączenia sieci kanalizacyjnej w Potyczy do oczyszczalni należącej do spółki 

Appol   

- spotkanie z Gminną Radą Seniorów w siedzibie Związku Emerytów, Rencistów 

i Inwalidów w Górze Kalwarii 

- spotkanie z przedstawicielem Kolei Mazowieckich w sprawie aktów wandalizmu  

w obrębie peronów w Górze Kalwarii 

- spotkanie z dyrektorem firmy SMS w sprawach bieżącej działalności  

- spotkanie z przedstawicielem Koła Wędkarskiego w sprawie współpracy 

i ewentualnego wsparcia 

- spotkania z przedstawicielami firm audytorskich w sprawie przedstawienia ofert na 

wykonanie audytu oświaty w gminie Góra Kalwaria 

- udział w spotkaniu Uniwersytetu Trzeciego Wieku, wykład o współpracy Góry 

Kalwarii z miastem Tobelo w Indonezji 

- spotkanie w sprawie utworzenia parkingu Park&Ride w Czarnym Lesie 

- udział w uroczystym otwarciu pracowni artystycznej działającej przy Ośrodku 

Kultury w Górze Kalwarii 

- udział w turnieju KS Nadstal, rozdanie nagród 

 

Tydzień 4 (23.01-25.01) 

- udział w uroczystym przekazaniu sprzętu strażackiego Ochotniczym Strażom 

Pożarnym działającym na terenie gminy 

- udział w sesji Rady Miejskiej 

 

IV. Inwestycje rozpoczęte 

- Rozbudowa szkoły w Kątach 

Wykonawca: Korporacja Budowlana DARCO Dariusz Żak 

Wartość robót – 10.747.033,65 zł 

Termin zakończenia – 31.08.2024 
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V. Inwestycje zakończone 

- Rozbudowa placu zabaw w m. Baniocha ul. Wiejska. 

- Budowa chodnika wzdłuż ul. Ogrodowej w Dobieszu. 

- Budowa chodnika wzdłuż ul. Szkolnej w Dobieszu. 

- Budowa monitoringu i oświetlenia placu zabaw w Tomicach. 

- Rozbudowa placu zabaw w Szymanowie. 

 

VI. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 94 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 15 osób 

- OPS – 36 osób + 2 osoby finansowane z PUP 

- Biblioteka – 10 osób 

- Ośrodek Kultury –  22 osoby 

- OSiR - 48 osób + 3 osoby finansowane z PUP 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 82 osoby 

 

 

Informacje dot. udzielonej pomocy rzeczowej dla Ukrainy przedstawił pan Stanisław Fijka, 

prosząc na wstępnie o zdalne połączenie z radym rówieńskiego obwodu deputowanym 

Andrijem Piechotinem, który chciał osobiście podziękować za udzieloną pomoc. 

Dodał, że pan Andrij Piechotin kontrolował ze strony Ukrainy organizację i przekazanie 

pomocy humanitarnej od gminy Góra Kalwaria dla dzieci żołnierzy walczących i poległych 

na Ukrainie. Osobiście zawiózł część pomocy humanitarnej w rejon działań zbrojnych, 

gdzie wręczył je żołnierzom oraz ludności cywilnej.  

Następnie wysłuchano wystąpienia pana Andrija Piechotina. 

Kontynuując pan Stanisław Fijka poinformował, że 26.10.2022 r. do burmistrza Arkadiusza 

Strzyżewskiego wpłynęła pisemna prośba od Pastora Cerkwi „Żywa Woda” Wasylewycza 

Mikoła Fedorowicza z miejscowości Klesiv na Ukrainie (rejon Sarny, obwód Równe) 

o pomoc w przekazaniu pomocy humanitarnej dla uchodźców ze wschodu Ukrainy oraz 

osób poszkodowanych w wyniku działań wojennych. Działalność humanitarna 

prowadzona przez Cerkiew jest zarejestrowana w urzędach państwowych Ukrainy i jest 

zgodna z jej statutowymi zadaniami.  

W związku z uzyskanymi przez gminę informacjami, iż firma Avon Operations Polska 

z Garwolina poprzez samorządy od początku działań wojennych realizuje na terenie Polski 

program pomocy dla uchodźców z Ukrainy, burmistrz zwrócił z się z prośbą do firmy Avon 

o przekazanie pomocy gminie Góra Kalwaria. Po pozytywnym rozpatrzeniu prośby 

burmistrza gmina zawarła umowę z firmą Avon Operations Polska o przyjęciu 

nieodpłatnej humanitarnej pomocy dla Ukraińców. Decyzją burmistrza cała przekazana 
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gminie pomoc została wysłana na Ukrainę i przekazana Cerkwi. Transport pomocy 

zabezpieczyła i pokryła koszty diaspora ukraińska z USA. Pomoc w przeładunku pomocy 

humanitarnej oraz jej krótkotrwałe zmagazynowanie udzielił nieodpłatnie pan Marek Bąk 

właściciel firmy MBF z Góry Kalwarii.  

Mówca podkreślił, że po raz pierwszy cała przekazana gminie pomoc została wysłana na 

Ukrainę (dotychczas otrzymane od firmy Avon dary, gminy rozdzielały wśród uchodźców 

zamieszkałych na terenie tych gmin).                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Kontynuując poinformował, że 4.01.2023 r. w imieniu burmistrza, na zaproszenie Pastora 

Cerkwi „Żywa woda” i Przewodniczącego gminy Klesiv, udał się na uroczystości 

przekazania pomocy humanitarnej od gminy Góra Kalwaria oraz firmy Avon, gdzie 

w Ośrodku Kultury odbył się koncert bożonarodzeniowy połączony z uroczystym 

przekazaniem darów.  W uroczystości wzięli udział: przedstawiciele gminy obwodu 

rówieńskiego, Pastor Cekwi, przedstawiciel diaspory ukraińskiej z USA, przedsiębiorcy, 

radni oraz 300 dzieci w tym żołnierzy walczących i poległych na wschodzie oraz z domów 

wielodzietnych. Po koncercie i przekazaniu wzajemnych podziękowań ze strony Burmistrza 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria oraz władz gminy i cerkwi Kleseva przekazano wszystkim 

dzieciom paczki z odzieżą, obuwiem i środkami czystości. Reszta darów została 

w kolejnych dniach zawieziona na wschód Ukrainy do miejscowości Bahmut, Krematorsk 

czy Słowieczańsk. Wraz z darami przekazał od pracowników Grupy UTP ABK 

wyremontowane piecyki elektryczne i zakupiony piecyk na drewno.  

Pan Stanisław Fijka podkreślił, że była to największa w historii gminy Góra Kalwaria pomoc 

humanitarna, jaką gmina zrealizowała. Do osób poszkodowanych skutkami zbrojnej agresji 

Rosji na Ukrainę trafiła nowa odzież i obuwie oraz środki czystości o łącznej wadze 3300 

kg. Z upoważnienia Pastora Cerkwi i Przewodniczącego gminy Klesiv na ręce Burmistrza 

Miasta i Gminy Arkadiusza Strzyżewskiego przekazał podziękowania:  

od Przewodniczącego Rady Rówieńskiego Obwodu pana Andreja Karausza oraz od 

Przewodniczącego gminy Klesiv. Ponadto przekazał flagę Ukrainy z podpisami wszystkich 

uczestników pomocy humanitarnej ze strony Ukrainy w tym przedstawicieli władz 

rówieńskiego obwodu, rejonu Sarn, gminy Klesiv oraz Cerkwi „Żywa Woda” i osób 

będących na uroczystym koncercie. W dowód wdzięczności za całokształt pomocy jaką 

niesie gmina Góra Kalwaria uchodźcom w Polsce oraz w Ukrainie, przekazał wykonany 

przez miejscowych artystów zdobiony w całości bursztynem „Herb Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria”. Dodał, że gmina Klesiv mieści się w zachodniej części Ukrainy na terenie, której 

znajdują się drugie na świecie pod względem zasobów złoża bursztynu.  

Na zakończenie złożył serdeczne podziękowania wszystkim osobom zaangażowanym 

w akcję pomocową dla Ukrainy.  

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski złożył podziękowania panu Stanisławowi Fijce oraz 

współpracownikom za zorganizowanie pomocy.  

Ponadto zaapelował o przyłączenie się do kolejnej akcji - zbiórki parafiny. 
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Pytania do sprawozdania burmistrza z działań w okresie międzysesyjnym zgłosili: 

Radny Zenon Nadstawny poprosił o rozszerzenie informacji nt.: 

1) zarządzeń burmistrza: 

- w sprawie ustalenia cen i opłat za korzystanie z Zespołu Basenowego gminy Góra 

Kalwaria, 

-w sprawie ustalenia procedur windykacji zaległości z tytułu opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi – prosił o podanie informacji nt. ile osób zalega z opłatami, 

2) spotkania z prezesem MPO w Warszawie w sprawie planów inwestycyjnych spółki, 

3) spotkania z Zakładem Gospodarki Komunalnej w sprawie zawartych umów na 

utrzymanie czystości i porządku w mieście oraz zimowego utrzymania dróg gminnych, 

4) wizyty w Urzędzie Miasta i Gminy w Piasecznie w sprawie ewentualnego utworzenia, 

wraz z innymi gminami, spółki zajmującej się budownictwem mieszkań czynszowych, 

5) spotkania z komendantem PSP w sprawach bieżącej współpracy – radny prosił ponadto 

o inf. w sprawie budowy siedziby PSP. 

Radna Teresa Jędral poprosiła o uszczegółowienie informacji nt. spotkania 

wójtów  i burmistrzów w ramach stowarzyszenia Metropolia Warszawa – pytała, czy były 

omawiane tematy dotyczące spraw gminy Góra Kalwaria.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła o informację nt. spotkania 

z przedstawicielami klubów piłkarskich w sprawie projektu „Przyszłość Góry”. 

Radna Czesława Iwona Książek poprosiła o uszczegółowienie informacji nt. spotkania 

z przedstawicielami firm audytorskich w sprawie przedstawienia ofert na wykonanie 

audytu oświaty w gminie Góra Kalwaria. 

Radna Bożena Molak poprosiła o informację nt. spotkania z firmą transportową Polonus 

w sprawie ustalenia szczegółów kursowania linii autobusowej GK1. 

Radna Monika Bolek poprosiła o informację nt. spotkania z organizacją Eco Studio Elektro-

System w sprawie zorganizowania eventu oraz lekcji przyrody dla młodzieży w Ośrodku 

Kultury w Górze Kalwarii. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski udzielił odpowiedzi odnośnie do: 

1) ustalenia cen i opłat za korzystanie z Zespołu Basenowego gminy Góra Kalwaria, 

2) spotkania w sprawie planów inwestycyjnych spółki MPO, 

3) spotkania w sprawie budownictwa mieszkań czynszowych, 

4) spotkania z komendantem PSP,  

5) spotkania z przedstawicielami klubów piłkarskich w sprawie projektu „Przyszłość Góry” 

oraz współfinansowaniu projektu przez gminę, 

6) eventu oraz lekcji przyrody dla młodzieży w Ośrodku Kultury w Górze Kalwarii 

(odpowiedź burmistrza uzupełnił Naczelnik Wydziału Promocji i Informacji Piotr 

Chmielewski). 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj udzielił odpowiedzi odnośnie do: 

1) ustalenia procedur windykacji zaległości z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Deklarował udzielenie odpowiedzi na piśmie odnośnie do kwoty zaległości, 
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2) spotkania z Zakładem Gospodarki Komunalnej odnośnie do realizacji umów na 

utrzymanie czystości i porządku w mieście oraz zimowego utrzymania dróg gminnych, 

3) spotkania stowarzyszenia Metropolia Warszawa, 

4) audytu oświaty w gminie Góra Kalwaria, 

5) spotkania z firmą transportową Polonus. 

 

W trybie ad vocem głos zabierali: 

Radny Jan Rokita zapytał, czy gminy ościenne są członkami stowarzyszenia Metropolia 

Warszawa oraz czy uczestnictwo w stowarzyszeniu jest płatne. Pytał też o możliwość 

przystosowania autobusów linii GK1 do potrzeb osób niepełnosprawnych.  

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj informując, że członkostwo 

w stowarzyszeniu jest płatne. W odniesieniu do pytania o możliwość przystosowania 

autobusów linii GK1 dla potrzeb osób niepełnosprawnych deklarował udzielenie radnemu 

odpowiedzi na piśmie. 

Sekretarz Piotr Walczak w uzupełnieniu przedstawił koszty uczestnictwa gminy 

w stowarzyszeniu Metropolia Warszawa, informując, że opłata członkowska wynosi ok. 

5.500 zł rocznie (20 gr./od mieszkańca).  

Radny Wojciech Kochański zapytał, czy na spotkaniu stowarzyszenia Metropolia Warszawa 

była poruszana sprawa Obwodnicy Aglomeracji Warszawskiej (tzw. CPK).  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że nie posiada nowych informacji w sprawie 

CPK.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła o informacje dot. grantów dla 

klubów sportowych.  

Odpowiedzi udzielił burmistrz Arkadiusz Strzyżewski informując, że wpłynęły cztery wnioski 

na bieżącą działalność klubów sportowych oraz dwa oddzielne wnioski na projekt 

„Przyszłość Góry”.  

Radna Teresa Jędral kontynuując wątek spotkania stowarzyszenia Metropolia Warszawa 

pytała o korzyści dla gminy z nowej perspektywy unijnej.   

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj informując, że stowarzyszenie 

Metropolia Warszawa dopiero przygotowuje się do nowej perspektywy unijnej, pierwszym 

dokumentem będzie strategia mobilności w całej aglomeracji warszawskiej, a drugim 

strategia rozwoju metropolii.  

 

Punkt. 5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży 

uczniów oraz rodziców. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 
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młodzieży uczniów oraz rodziców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/761/2023 

 

Punkt 6. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVI/762/2023 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/69/2019 Rady Miejskiej Góry 

Kalwarii z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, zasad zwrotu 

tych świadczeń, będących w zakresie zadań własnych Gminy Góra Kalwaria oraz określenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/69/2019 Rady 

Miejskiej Góry Kalwarii z dnia 27 marca 2019 roku w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, 

zasad zwrotu tych świadczeń, będących w zakresie zadań własnych Gminy Góra Kalwaria 

oraz określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/763/2023 

 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność (lub władanie) Gminy Góra Kalwaria na rzecz 

dotychczasowych dzierżawców. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

W dyskusji udział wzięli: 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w ramach autopoprawki poinformował, że w 

§ 1. 1 w podpunkcie 6 błędnie wpisano: „część działki ewidencyjnej nr 1/2, położonej 

w Górze Kalwarii, w obrębie 03-01”, a powinno być: „cześć działki ewidencyjnej nr 268/41, 

położonej we wsi Baniocha, w obrębie 0003”. Dodał, że na posiedzeniach komisji 

omawiany był poprawiony projekt uchwały. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność (lub władanie) Gminy Góra Kalwaria 

na rzecz dotychczasowych dzierżawców. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/764/2023 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Krótkiej w Górze Kalwarii na ulicę 

Pogodną w Górze Kalwarii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Krótkiej w Górze 

Kalwarii na ulicę Pogodną w Górze Kalwarii. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/765/2023 

 

Punkt 10. Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej Góry Kalwarii o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – osiedle 

Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz po objaśnieniu zasad głosowania 

przystąpiła do głosowania nieuwzględnionych przez Burmistrza uwag złożonych do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria – osiedle Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego.  

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 1 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - osiedle Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego dot. zmiany ustaleń dla terenów 

oznaczonych symbolami MN i MN/U na teren oznaczony symbolem MU, dopuszczający 

zabudowę mieszkaniową wielorodzinną z usługami ze wskaźnikami: a) powierzchni 

biologicznie czynnej minimum 25%, (dopuszczone zmniejszenie z 30% w obowiązującym 

planie), b) intensywności zabudowy 2, c) miejsc postojowych: - 1 miejsce do 65 m2 

powierzchni lokalu, - 1,5 miejsca 65-90 m2 powierzchni lokalu, - 2 miejsca powyżej 90 m2 

powierzchni lokalu, d) wysokości zabudowy 15,5 m (do czterech kondygnacji).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Zenon Nadstawny 

PRZECIW (14) 

Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Rozalia Zdulska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zbigniew Adamczyk, Jan Jarosz, Bożena Molak, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii nie uwzględniła uwagi nr 1. 

 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia uwagi nr 2 nieuwzględnionej przez Burmistrza do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - osiedle Kilińskiego – rejon ul. Papczyńskiego dot. odstąpienia od sporządzenia 

planu dla terenu, której wnioskodawca jest właścicielem, w przypadku nie dopuszczenia 

zabudowy wielorodzinnej z usługami na tym terenie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława 

Iwona Książek, Zenon Nadstawny, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Szymon Krupa, Beata Mika, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Jarosz, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii uwzględniła uwagę nr 2. 

 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Lipkowskiej cz. I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria 
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– rejon ul. Lipkowskiej cz. I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Urszula Wroniewicz 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/766/2023 

Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Leśnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła opinie komisji: 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego; Komisja Zdrowia i Sportu; 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu – opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia negatywna. 

Komisja Finansów i Rozwoju – wniosek w sprawie zdjęcia punktu z porządku obrad 

(wniosek głosowany w punkcie 2). 

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej - nie wydała opinii.  

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Zenon Nadstawny poinformował burmistrza o wniosku Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Porządku Publicznego w sprawie usunięcia drzew i krzewów z działki przed 

jej sprzedażą celem podniesienia wartości nieruchomości.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wyjaśnił, że gmina przed wystawieniem działki na 

sprzedaż zleciła wyczyszczenie działki, aby podnieść jej atrakcyjność. Pozostawiono 

drzewa wymagające pozwolenia. Uważał, że wycinanie dziś wszystkich drzew może być 

nietrafione. Kontynuując zadeklarował przekazanie w najbliższym tygodniu informacji dot. 

orientacyjnych koszów doprowadzenia do działek kanalizacji sanitarnej, wodociągu 

i przyłącza energetycznego.  

Radny Zbigniew Adamczyk odnosząc się do argumentacji komisji do wniosku o zdjęcie 

punktu z porządku obrad oraz toczącej się dyskusji uważał, że obowiązujący plan 

miejscowy oraz istniejący podział nieruchomości przeszedł próbę czasu. Przez dwa lata 

nie było zainteresowania działkami. Sprzedaż detaliczna wymagała będzie zainwestowania 
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kilku milionów zł oraz znalezienia 50 nabywców na działki o różnym kształcie. Uważał, że 

w gminie nie brakuje działek uzbrojonych w infrastrukturę. Biorąc pod uwagę obecną 

sytuację rynkową, uważał, że zwiększenie podaży może skutkować obniżką ceny 

jednostkowej działki oraz długim okresem zwrotu poniesionych nakładów.      

Radna Urszula Wroniewicz w doniesieniu do wypowiedzi przedmówców podkreśliła, 

iż Komisja Finansów nie jest przeciwna sprzedaży nieruchomości, lecz wskazuje na brak 

ukierunkowania odnośnie do sprzedaży (sprzedaż deweloperom czy osobom fizycznym). 

Dodała, że transakcje mieszane mogłyby spowodować zablokowanie inwestycji, natomiast 

sama rezygnacja z obowiązującego w planie układu komunikacyjnego nie bardzo 

podniesie atrakcyjność działek. Komisja obawia się braku efektu zmiany planu pomimo 

włożonej pracy. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odniesieniu do powyższej wypowiedzi podkreślał, że 

sprzedaż działek w obecnym kształcie się nie sprawdziła, a zmiana planu ma umożliwić 

nowemu właścicielowi zagospodarowanie działki wg potrzeb.  

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria – rejon ul. Leśnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Jan Jarosz, Szymon Krupa, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Jan Rokita, Tomasz Ura, Rozalia 

Zdulska 

PRZECIW (4) 

Teresa Jędral, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Urszula Wroniewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Wojciech Kochański, Czesława Iwona Książek, Iwona 

Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/767/2023 

 

Punkt 13 zdjęty z porządku obrad.  
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Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czersk - Przyborowie cz. I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czersk - Przyborowie cz. I.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVI/768/2023 

 

Punkt 15. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu wsi Czersk – rejon skarpy cz. II. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Czersk – rejon skarpy cz. II 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 
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Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/769/2023 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz i Sierzchów - rejon Chojnowskiego Parku 

Krajobrazowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz i Sierzchów - rejon 

Chojnowskiego Parku Krajobrazowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Beata Polaczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/770/2023 

Punkt 17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/771/2023 

 

Punkt 18. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 

rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/772/2023 
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Punkt 19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa zgłosiła autopoprawkę 

polegającą na dodaniu w § 1 ustępu 8 o treści „Przyjąć na rok 2023 plan pracy Komisji 

Prezydialnej stanowiący załącznik nr 8 do uchwały”. 

Poinformowała również, że projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji 

rady.  

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan Jarosz, 

Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, 

Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXVIII/773/2023 

 

Punkt 25. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołów z: LXXXV sesji Rady Miejskiej z dnia 

21.12.2022 r., LXXXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2022 r. oraz LXXXVII 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 4.01.2023 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do 

protokołów z LXXXV sesji Rady Miejskiej z dnia 21.12.2022 r., z LXXXVI nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej z dnia 30.12.2022 r. oraz z LXXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 

4.01.2023 r. nie wpłynęły uwagi. 

Punkt 26. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Pani Teresa Białek:  

1. Wnioskowała o likwidację hurtowni (obecnie niedziałającej) przy ul. Dębowej w Górze 

Kalwarii. W opinii mówczyni hala powstała nielegalnie, 

2. Zgłosiła zastrzeżenia do naliczeń dodatku osłonowego, 
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3. Zapytała o budowę ul. Dębowej. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odnosząc się do wniosku poinformował, że osoba 

posiadająca interes prawny, jeśli ma wątpliwości, co do legalności pobudowanego 

budynku może zgłosić sprawę do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Poinformował ponadto, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dopuszcza 

usługi w tym terenie. 

W dyskusji głos zabierali również radni: Jan Rokita i Beata Polaczyńska.  

Sekretarz Piotr Walczak przedstawił informację dot. realizacji wypłat dodatku osłonowego. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział na pytanie dotyczące budowy 

ul. Dębowej.  

Radna Teresa Jędral w imieniu mieszkanki z ul. Polnej w Górze Kalwarii prosiła burmistrza 

o interwencję w sprawie zalewanych terenów przy ul. Polnej,  

b) pytania radnych i odpowiedzi. 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła burmistrza o przybliżenie 

problemów sygnalizowanych na posiedzeniu komisji dot. budowy parkingów przy 

ul. Wyszyńskiego w Górze Kalwarii. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj wyjaśnił, że problem dotyczy kwestii proceduralnych. 

Dodał, że z-ca dyr. MZDW obiecał udzielenie pomocy w tej sprawie. 

Radny Zenon Nadstawny zapytał burmistrza, czy posiada wiedzę nt. planów spółki 

gazowniczej w 2023 roku dot. budowy gazociągu w Krzakach Czaplinkowskich, 

Cendrowicach i Sobikowie. Dodał, że spółka zrezygnowała z realizacji inwestycji 

w ubiegłym roku z powodu braku środków. Proponował spotkanie się z władzami spółki, 

deklarując chęć udziału w spotkaniu. Ponadto zapytał burmistrza, czy posiada informacje 

nt.: planów budowy ronda przy kościele w Sobikowie (droga wojewódzka) oraz 

kontynuacji w tym roku remontu drogi powiatowej na odcinku od Sobikowa do 

ul. Marianki w Górze Kalwarii.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiadając na pytania radnego Z. Nadstawnego 

powiedział, że nie tyle brak środków, a pandemia, wojna na Ukrainie i rosnące ceny gazu 

spowodowały, że Polska Spółka Gazownictwa wstrzymała wszystkie inwestycje, natomiast 

zorientuje się, czy sytuacja się już ustabilizowała. Podziękował radnemu za złożoną 

deklarację gdyby była potrzeba pojechania do spółki. Odnoście do remontu drogi 

wojewódzkiej nr 823 powiedział, że nie posiada precyzyjnych danych w sprawie 

ostatecznej zgody wojewody i środków na realizację, ale jest szansa na uzyskanie w 2023 r. 

ZRID. Odnośnie do kontynuacji remontu drogi powiatowej poinformował, iż w przyszłym 

tygodniu planuje spotkanie z p. starostą, więc osobiście podziękuje panu staroście za 

dotychczasowe działania i zwróci się z prośbą o kontynuację inwestycji.  

W trybie ad vocem głos zabierali radni: Zenon Nadstawny i Zbigniew Adamczyk. 

Radny Wojciech Kochański nawiązując do zgłoszenia przez r. T. Jędral prośby mieszkanki 

z ul. Polnej proponował, aby na poważnie zająć się rozwiązaniem problemu odwodnienia 

południowej części miasta. Kontynuując zapytał burmistrza, na jakim etapie znajduje się  
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dzierżawa ośrodka Brzanka oraz dzierżawa terenów nad rz. Wisłą. Ponadto 

prosił burmistrza o większe zabezpieczenie terenów nad rz. Wisłą w okresie letnim, 

jednocześnie dziękując za ustawienie tablic informujących o zakazie kąpieli na tamie 

wojskowej w Górze Kalwarii i Brzuminie oraz zapytał o możliwość umieszczenia na tamach 

kół ratunkowych oraz tablic ostrzegawczych (np. niebezpieczne wiry, przykosa). 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że budynek Brzanki jest wyremontowany 

i wydzierżawiony, jednakże nie posiada szczegółowej informacji nt. charakteru 

prowadzonej działalności. Odnośnie do terenów położonych nad rz. Wisłą poinformował 

o problemach z dostępnością do rzeki od strony portu. Odnosząc się do bezpieczeństwa 

nad rz. Wisłą deklarował umieszczenie przed sezonem letnim kół ratunkowych i znaków 

ostrzegawczych.  

Radny Tomasz Ura poprosił o podanie łącznych kosztów przyłączenia części Krzaków 

Czaplinkowskich i Moczydłowa do Góry Kalwarii.  

Odnośnie do kosztów przyłączenia części Krzaków Czaplinkowskich i Moczydłowa do 

Góry Kalwarii sekretarz Piotr Walczak powiedział, że procedura jest jeszcze w trakcie. 

Ze względu na podjętą dziś uchwałę o zmianie nazwy ulicy mieszkańcy zostaną 

poinformowani o zmianie adresu zamieszkania. Dodał, że przed przystąpieniem do 

procedury zmiany granic oszacowano koszty na poziomie 50-80 tys. zł. 

Ostateczne koszty będą znane po zakończeniu procedury. Przewiduje, że będzie to druga 

połowa roku.  

Radna Monika Bolek zapytała, jaka jest procedura potwierdzania dokumentów składanych 

przed mieszkańców w urzędzie i jednostkach podległych. Następnie zapytała 

o perspektywy odnośnie do basenu. Poinformowała, że Komisja Zdrowia i Sportu po 

rozmowie z dyrektor OSiR widzi potrzebę powtórnego przeanalizowania budżetu 

ośrodka, ponieważ okazuje się, że brakuje środków na bieżące potrzeby i remonty. 

Komisja otrzymała również informację, że basen wypracował spore zyski, które zwrócił do 

urzędu. Okazuje się, że środki z programu HORIZON będą niewystarczające na 

modernizację basenu. Dodatkowo są problemy z zatrudnieniem specjalistów na basenie. 

Mówczyni poruszyła ponadto sprawę rezerwacji oraz odpłatności za orliki, prosząc 

burmistrza o stanowisko w tej sprawie, jedocześnie przypominając, że orliki były 

ogólnodostępne i bezpłatne.  

W sprawie basenu wypowiedział się ponadto radny Wojciech Kochański. Poparł 

przedmówczynię przyznając, że basen wymaga gruntownego remontu i dużego 

dofinasowania. Prosił o ponowne przeanalizowanie budżetu basenu.  

Sekretarz Piotr Walczak odpowiadając na pytanie dotyczące potwierdzania na 

dokumentach składanych w urzędzie i jednostkach podległych poinformował, że sposób 

wykonywania czynności związanych z przyjmowaniem korespondencji wynika 

z rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie instrukcji kancelaryjnej. Urząd oraz jednostki 

podległe nie świadczą usług ksero. Pieczątkę wpływu potwierdza się na kopi dokumentu, 

którą przyniesie mieszkaniec. W związku z dodatkowym pytaniem radnej M. Bolek 

o możliwość wywieszenia stosownych informacji dla mieszkańców powiedział, że 

oczywiście można wywiesić informację, niemniej zapewnił, że mieszkańcy są świadomi, 
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w jaki sposób potwierdza się składane dokumenty. Wypowiedź sekretarza uzupełnił 

burmistrz Arkadiusz Strzyżewski. Kontynuując burmistrz podziękował za wywołanie tematu 

basenu. Odnosząc się do kwestii zaplanowania w budżecie niewystarczających środków na 

wydatki bieżące odwołał się do spotkań z udziałem pp. radnych dotyczących 

konstruowania projektu budżetu, przypominając o koniecznych cięciach wydatków, 

by można było zamknąć budżet. Podkreślił, że w ciągu roku każda pozycja budżetowa 

będzie wymagała zwiększenia środków, i nie dotyczy to tylko basenu. Dodał, że 

w najbliższym czasie wystąpi do rady z winsokiem o wprowadzenie do budżetu 

projektowania basenu. Podkreślił, że z własnych środków gmina nie jest w stanie 

przeprowadzić generalnego remontu basenu, a posiadając projekt będzie można ubiegać 

się o środki zewnętrze. Przyznał, że środki pozyskane z programu HORIZON nie będą 

wystarczające, podkreślając, że skorzystano z takich możliwości, jakie były wówczas 

dostępne. Przyznał również, że basen wypracował na koniec zeszłego roku więcej 

przychodów niż zaplanował w związku z realizacją nauki pływania, i że środki te trafiły do 

budżetu gminy i wyjaśnił tego powody. Odnosząc się do odpłatności za orliki wyjaśnił, że 

dotyczy ona rezerwacji orlików i hali na wyłączność w okresie przejściowym, gdy 

niezbędne jest oświetlenie boisk. Za rezerwację boiska kluby sportowe płacą symboliczną 

opłatę, a dorośli mieszkańcy niebędący w stowarzyszeniach płacą cenę komercyjną. Każdy 

z orlików jest ogólnodostępny. Podkreślił, że gmina wspiera organizacje pozarządowe 

w tym klubu sportowe w kilku obszarach, następnie pokrótce je przedstawił. Odniósł się 

ponadto do problemu z zatrudnieniem specjalistów.  

Radny Zenon Nadstawny zapytał o plany odnośnie do stadionu miejskiego.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski podziękował za pytanie dotyczące stadionu miejskiego, 

jednocześnie wyrażając nadzieję na poparcie rady, gdy wystąpi z wnioskiem 

o wprowadzenie do budżetu projektowania stadionu. Projekt jest niezbędny, aby ubiegać 

się o dofinasowanie.   

Radna Monika Bolek w odniesieniu poinformowała, że Komisja Zdrowia i Sportu będzie 

omawiała z panią dyrektor sprawy stadionu na kolejnym posiedzeniu, niemniej 

zasygnalizowała, że otrzymała od zarządu klubu informacje o brakujących środkach na 

bieżące funkcjonowanie (problem z ogrzewaniem w budynku klubowym, brak ciepłej 

wody, niesprawne prysznice oraz brak krzeseł i ławek). Stąd komisja nalega na 

przeanalizowanie budżetu na bieżące remonty.   

Skarbnik Ewa Sobiepanek odniosła się do wypowiedzi radnej M. Bolek. Dodała, że wszyscy 

dostrzegą potrzebę kapitalnego remontu basenu, natomiast uważała, że należy 

dostosować się do realiów.  

Radna Monika Bolek odniosła się do słów przedmówczyni.  

Radny Jan Rokita zapytał zastępcę burmistrza Mateusza Baja, co się stało z mosiężną 

tablicą upamiętniającą 100. rocznicę bitwy Warszawskiej.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że tablica znajduje się 

w urzędzie. Uważał, iż godnym miejscem wmurowania tablicy będzie po uzgodnieniu 

z konsekratorem zabytków ściana ratusza po remoncie fasady ratusza.  

Sekretarz Piotr Walczak uzupełniając wcześniejszą swoją wypowiedź dot. kosztów zmiany 
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granic miasta poinformował, że suma wydatków na ten moment wynosi 55.000 zł,  

 

c) wolne wnioski. 

Nie zgłoszono, 

d) informacje, 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przekazał wstępne informacje dot. obchodów rocznicy 

nadania Górze Kalwarii praw miejskich. Głównymi wydarzeniami będą: 25 lutego o godz. 

11 IV Bieg Stefana; 26 lutego o godz. 17 koncert Zespołu Pieśni i Tańca Mazowsze. 

 

Punkt 22. Zamknięcie LXXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 18:40 zamknęła LXXXVIII sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska 


